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2021年 6月 30日的立法會會議  
 

“積極把握國家 ‘十四五 ’規劃的機遇及爭取加入  
《區域全面經濟伙伴關係協定》 ”議案  

 
  黃定光議員已作出預告，會在上述會議動議隨附的議案。

立法會主席已指示，把該議案按所交來的原有措辭印載在立法會

議程上。  
 
 
 立法會秘書  

 
 
 

(韓律科代行 ) 
 
連附件  

 
 
 
 



黃定光議員的 

“積極把握國家 ‘十四五 ’規劃的機遇及爭取加入 

《區域全面經濟伙伴關係協定》 ”議案 

 

 

議案措辭 

 

 

本會促請政府及社會各界積極把握國家 ‘十四五 ’規劃為香港帶來的
各種機遇，以及全力爭取盡快加入《區域全面經濟伙伴關係協定》，

為香港的金融、經貿、航運、旅遊、創新科技、文化及專業服務業

開拓新的發展空間。  
 
 
 

(Translation) 
 

Hon WONG Ting-kwong’s motion on 
“Actively seizing the opportunities of the National 14th Five-Year Plan and 
striving for accession to the Regional Comprehensive Economic Partnership” 
 
 

Wording of the Motion 
 
 
That this Council urges the Government and various sectors of the community 
to actively seize the different opportunities brought to Hong Kong 
by the National 14th Five-Year Plan and spare no effort in striving for 
Hong Kong’s early accession to the Regional Comprehensive Economic 
Partnership, so as to open up new room for development for 
Hong Kong’s financial, trading, shipping, tourism, innovation and technology, 
cultural and professional services industries. 
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